
PREDSEDSTVO OK ZKS O GOSTINSTVU IN TURIZMU

Izjemni položaj
a malo pobud
Dejavnost gostlnstva In turistlčnlh potovalnlh organl-
zacij sta blll predmet obravnave na sejl predsedstva
občlnske organizacije zveze komunlatov v torek, 11.
novembra. Podlaga za razpravo Je bllo gradlvo o
aktualnlh vprašanjih s teh dveh področlj turlstlčne
dejavnostl. Poslovanje delovnlh organlzaclj Je bllo '
zadovoljivo, vendar po mnenju članov predsedstva
občlnskega komlteja ZK premalo prodorno.

Spoznanje, da se turizem ne
začne in ne neha za pultom
potovalne agencije, v hofelski
sobi ali pri gostilniški mizi je
prišlo do izraza v razpravi, ko
so med drugim opozorili na
obsežen program Cankaijeve-
ga doma za razvoj kongresne
dejavnosti v mednarodnem
merilu za naslednje obdobje.

Ali bo naša gostinska in ho-
telska ponudba sposobna sle-
diti ambicioznemu programu
Cankaijevega doma? Odgo-
vor na to vprašanje je obvisel
v zraku. V razpravi so namreč
opozorili, da za takšen razmah
nimamo dovoJj zmogljivosti
in da tudi v prihodnje ne kaže
nič bolje. Gostinstvo v stro-
gem središču Ljubljane ima
namreč izjemen položaj. Pro-
met je zagotovljen in povpra-
ševanje je tolikšno, da je gost
lahko vesel, če naleti na prija-
zen sprejem v gostinskem lo-
kalu. Promet je nekajkrat več-
ji kot na robu mesta in zato so
veliko večje možnosti za pri-
dobivaiye dohodka. Možno-
sti, ki se odpirajo na tem po-
ročju pa ostajajo neizkorišče-
ne predvsem zaradi razdrob-
Ijenosti gostinskih delovnih
organizacij. Ugodni položaj v
mestu jim služi predvsem za
akumuliranje in zaradi tega
tudi niso zainteresirani za vla-
gaiye v razvoj.

Zastavlja se vprašaiy'e, ka-
ko obvladati razdrobljenost in
kako zagotoviti razvoj zmog-
yivosti na tem področju. V
tem pogledu gre za koncept
občine. Nihče naj ne bi mogel
obstati, kdor ne ustvari
ustrezne akumulacije in ne
zagotovi lastnega razvoja.

Potrebna je odločna usme-
ritev, da dobimo nove zmog-
Ijivosti, so poudarili na seji.
Ob tem so ponovno opozorili
na pobudo Cankarjevega do-

ma, ki bo po mneryu članov
predsedstva zamrla, če bomo
ostali pri sedanjem stanju go-
stinskih zmogljivosti. V Can-
kaijev dom so bila vložena ve-
likanska sredstva, ki jih je po-
trebno ustrezno obrniti, da
bomo z njimi ustvarili novo
vrednost, so menili na seji
predsedstva.

Kompleksnost turistične
dejavnosti je omenjena tudi v
gradivu, o katerem je tekla
beseda na seji predsedstva. V
Ljub\jani in občini je le zdru-
ženo Gostinsko hotelsko po-
djetje kot horizontalna asoci-
acija hotelskih in gostinskih
enot, ki so povezane v verti-
kalnih kompleksih z agroži-
vilstvom, s cestami, železni-
škim ter letalskim prevozom
in trgovino, je rečeno v gradi-
vu. In dalje: V celovito po-
nudbo in storitve se seveda
vkJjučujejo tudi druge dejav-
nosti in iyih organizacije, ki
pa so s tega vidika premalo
vpete v celovito dejavnost go-
stinstva in turizma tako do-
hodkovno kot programsko
razvojno. *

Razdrobljenost in slaba po-
vezanost vseh dejavnikov, ki
vzpodbujajo turizem sta zago-
tovo dve poglavitni, še vedno
neizkoriščeni notranji rezervi,
ki bistveno vplivata na širši
razmah turistične dejavnosti.

Potem, ko je predsedstvo
ugotovilo, da so v zadnjem ča-
su le doseženi kvalitetni pre-
miki na tem področju, je po-
udahlo, da bodo komunisti v
OZD gostinstva in turizma
vzpodbujali stalno preveija-
nje organiziranosti *n na pod-
lagi konkretnih ocen predla-
gali ustrezne spremembe.
Spremembe pa morajo biti
pogojene z večjo poslovno
učinkovitostjo in samouprav-
no vlogo delavcev.
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